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شبکه خبری بی بی سی از اشتباهی که در معرفی رحیم استرلینگ، 
ستاره جدید چلسی، به عنوان بازیکن متهم به تجاوز داشته عذرخواهی 
کرد. چند روز قبل خبری در رسانه های انگلیسی مبنی بر این منتشر شد 
که یکی از بازیکنان شــناخته شده حاضر در لیگ برتر به اتهام تجاوز 
بازداشــت شده است.  شبکه بی بی ســی در گزارشی که در این باره 
منتشر کرد به اشتباه عکسی از استرلینگ که به تازگی به باشگاه چلسی 
ملحق شده را در پس زمینه مجری خود در حین بحث و صحبت درباره 

این خبر به نمایش گذاشــت. آنها خیلی زود متوجه این اشتباه شدند و 
گفته شد که دلیل چنین اشتباهی این بود که اخبار زیادی درباره انتقال 
این بازیکن به چلسی در ساعات قبلی منتشر شده بود. این شبکه خبری 
با عذرخواهی از اســترلینگ تاکید کرد که این بازیکن 27 ســاله هیچ 
ارتباطی با پرونده بازداشت این بازیکن لیگ برتری که به اتهام تجاوز 
از ســوی پلیس انجام شده ندارد. مجری این بار در عذرخواهی ای که 
به صورت زنده پخش شد گفت:» ما چند ساعت قبل در مجله خبری 

ورزشی خودمان بنا به یک اشتباه فنی تصویری اشتباه را درباره پرونده 
بازیکنی لیگی برتری که به دلیل آزار جنســی و تجاوز بازداشت شده 
منتشــر کردیم. تصویری از بازیکنی متفاوت که هیچ ارتباطی با این 
پرونده نداشت. ما به خاطر این اشتباه عذرخواهی می کنیم.«مسئولان 
این شــبکه همچنین تاکید کردند که این عذرخواهی در برنامه بعدی 
مجله ورزشی که پخش شود تکرار خواهد شد تا هیچ یک از بینندگان 

این برنامه و این شبکه تلویزیونی انگلیسی به اشتباه نیفتند.

عذرخواهی BBC: استرلینگ بازیکن متجاوز نیست

ورزشی

پیرز مورگان، روزنامه نگار، نویسنده و شخصیت تلویزیونی معروف 
بریتانیا، می گوید: »سِرمو فرح در چشمانم نگاه کرد و دروغ گفت، اما 
الان از همیشه بیشتر به رفیقم افتخار می کنم.« یادداشت احساسی و 

جذاب پیرز مورگان را در ادامه می خوانیم.
هفت سال پیش، مو فرح در مقابل میلیون ها نفر مستقیماً به چشمان 
مــن نگاه کرد و دروغ گفت. ما در اســتودیوی تلویزیونی لندن کنار 
هم نشســته بودیم و مشــغول ضبط یک مصاحبه طولانی از سری 
برنامه های »داستان زندگی« بودیم. در این مصاحبه احساسی، مو در 
مورد آمدنش به بریتانیا از سومالی جنگ زده صحبت کرد و گفت که با 
مادر و خواهرها و برادرهایش به اینجا آمدند تا با پدرش »مختار« که 

در لندن به عنوان مشاور فناوری اطلاعات کار می کرد، زندگی کنند.
فقط یک مشکل در این داستان پر از احساس وجود 

داشت: همه اش دروغ بود!
پدر مو که نام اصلی او »عبدی« بود، چهار ســال قبل از آمدن او 
به بریتانیا در جنگ داخلی ســومالی مرده بود. و پسرش که اکنون 
شهرت جهانی دارد و اولین ورزشکار بریتانیایی دو و میدانی است که 
چهار مدال طلای المپیک را به دســت آورده، به طرز عجیبی فاش 
کرد کــه در واقع به طور غیرقانونی با نامی جعلی به بریتانیا قاچاق 
شــد و وقتی تنها ۹ سال داشت به عنوان برده خانگی در این کشور 

مجبور به کار شده است.
او در مستند بی بی سی گفت: »بیشتر مردم من را با نام »مو فرح« 
می شناسند، اما این نام من و واقعیت من نیست. داستان واقعی این 
اســت که من در سومالی لند، شمال سومالی، با نام »حسین عبدی 
کاهین« به دنیا آمدم. برخلاف آنچه در گذشته گفته ام، پدر و مادرم 

هرگز در بریتانیــا زندگی نکردند. وقتی چهار ســاله بودم پدرم در 
عملیات غیرنظامی کشته شد. من همیشه سنگینی این راز را با خودم 
حمل می کردم و فکر می کردم هرگز نمی توانم خودم باشم و بگویم 

واقعا چه اتفاقی افتاده است.«
مصیبت دردناک مو فرح زمانی پایان یافت که او سرانجام جرات کرد 
و به معلم مدرسه خود جریان را گفت و او با خدمات اجتماعی تماس 
گرفت و به او کمک کردند تا توسط یک خانواده سومالیایی دیگر به 
فرزندی پذیرفته شود. از آن لحظه، زندگی او تغییر چشمگیری کرد و 
مو که اکنون آسوده خاطر، رها و بسیار شادتر شده بود هرگز به عقب 
نگاه نکرد، و خودش را تبدیل به اسطوره المپیک کرد. حالا بالاخره 
احســاس می کند که می تواند حقیقتِ آنچه که برایش اتفاق افتاده 

است را فاش کند.
اگر بگویم از شــنیدن اعترافاتش لال شــده بودم دروغ نگفته ام. در 
آماده سازی تمام قســمت های مصاحبه هایم روزها غرق عمیق ترین 
مسائل زندگی ســوژه هایم می شــوم. زمانی در ماه مِی 2۰۱۵ با مو 
نشســتم که قبلش تمام مصاحبه های رسانه ای مهمی که تا به حال 
انجام داده بود را به دقت مطالعه کرده بودم و زندگی نامه سال 2۰۱۳ او 
»جاه طلبی های دوقلو« را خوانده بودم. اغراق نیست اگر بگویم که مانند 
بســیاری از مهمانان دیگر، بیشتر از آن که خودش بتواند به یاد بیاورد 
در موردش می دانستم. اما معلوم شد که من حتی نیمی از آن داستان 
را هم نمی دانســتم، و داستان زندگی واقعی مو بسیار تکان دهنده تر و 

خارق العاده تر از آن چیزی بود که می توانستم تصور کنم.
الان کــه این چیزها را فهمیدم، یــادآوری مصاحبه اش با خودم و 
حرفهایی که در مورد پیوســتن به پدرش در لندن و رابطه دشواری 

که با او داشــت، عجیب و ناراحت کننده به نظرم می رسد. برخی از 
مصاحبه کنندگان ممکن است احســاس کنند فریب خورده اند یا از 
اینکه مهمان جلوی دوربیــن چنان برنامه پربیننده ای به آنها دروغ 

گفته عصبانی شوند. اما من نه.
چه کسی می تواند او را سرزنش کند؟

مــن از زمان مصاحبه به مو خیلی نزدیک شــدم. ما هردو طرفدار 
آرســنال هستیم و گاهی در ورزشگاه امارات کنار هم می نشینیم. او 
مرد بزرگی اســت، باهوش، پرشور، شوخ طبع و برای خانواده مردی 
فداکار اســت. اما او به خاطر تجربیات تلخ کودکی و نوجوانی اش به 
وضوح در یک زندان وحشــتناک ذهنی زندگی می کرد و هیچوقت 

آنقدر احساس قدرت نکرد که در موردش با مردم صحبت کند. 
چه کسی می تواند او را به خاطر اینکه نمی خواست ما 

بدانیم چطور به اینجا آمده سرزنش کند؟
تصور کنید که او باید به مدت ۳۰ ســال، بــا افزایش موفقیت و 
شــهرتش، نگرانی آزاردهنده ای را هم تحمل می کرد و می ترسید 
از اینکــه ممکن اســت روزی حقایق در مــورد وضعیت مهاجرت 
غیرقانونی اش آشکار شود و او هم تابعیت بریتانیایی خود را از دست 
بدهد و هم به همراه آن، مقام شوالیه )سِر( از او گرفته شود. در مستند 
بی بی ســی، وکیل دادگســتری »آلن بریداک« به سِر مو می گوید 
که ملیــت او به دلیل قاچاق غیرقانونی و اســتفاده از نام جعلی، با 
کلاهبرداری یا اظهارات نادرســت به دست آمده است و بنابراین از 
نظر قانونی، می توان آن را حذف کرد. خوشبختانه وزارت کشور، که 
در حال حاضر قصــد دارد پناهجویان را با بلیت یک طرفه به رواندا 
بفرستد، به ســرعت اعلام کرد که هیچ اقدامی علیه سر مو انجام 

نخواهد داد.اگر کسی واقعا حق ماندن در اینجا را داشته باشد، یقینا 
او سِرمو فرح اســت. مردی که بر مصیبت ها و سختی های زندگی 
شخصی اش غلبه کرد و نوری به ورزش دو و میدانی جهان تاباند و به 
خاطر موفقیت های بزرگش سزاوار ضربه شمشیر ملکه بر شانه هایش 

شد و لقب شوالیه را دریافت کرد.
داستان باورنکردنی

در مصاحبه از او پرســیده بودم که نظرش در مورد نژادپرست هایی 
که معتقد بودند او نباید خود را انگلیســی بداند، چیست، و او پاسخ 
داد: »هرکسی می تواند نظر خودش را داشته باشد، اما در عین حال 
این چیزی اســت که عمیقا در قلبت احساس می کنی. و برای من 
اینجا کشورم است، خودم را انگلیسی می دانم، من خدمت بزرگی به 
کشورم کردم. شگفت انگیز است، بچه که بودم نمی توانستم انگلیسی 
صحبت کنم و بعد رســیدن به چیزهایی که الان دارم شگفت انگیز 

است.«
امروز حتی باورنکردنی تر هم به نظر می رسد.

پسر ۹ ســاله ای که پدرش را در جنگ از دســت داده، نمی تواند 
انگلیســی صحبت کند و به طور غیرقانونی و به شکلی شرم آور به 
اینجا قاچاق شــده و از او به عنوان برده خانگی استفاده می کنند، به 

یکی از بزرگترین ستاره های ورزشی بریتانیا تبدیل می شود.
عجب زندگی ای!
عجب داستانی!

فقط ای کاش هفت سال قبل اینها را می دانستم..
خبر که منتشــر شــد، به او پیام دادم و گفتم: »مو، چه داســتان 
شــگفت انگیزی، خیلی شــجاعی که بالاخره آن را تعریف کردی. 

حمایت من را داری.«
و او مانند یک برتانیایی واقعی پاسخ داد: »خیلی ممنون رفیق!«

 اعترافات تکان دهنده روزنامه نگار مطرح 
در مورد اسطوره دو و میدانی

پیولــی فصل گذشــته عملکرد شــگفت انگیزی با 
میلان داشت و موفق شد جام قهرمانی لیگ ایتالیا را 

برای این تیم به ارمغان بیاورد. 
این در حالــی بود که میلان رقابت نزدیکی با اینتر 
داشــت و بسیاری تا هفته های پایانی باور داشتند که 
این بازیکنان اینتر هســتند که بــار دیگر از عنوان 
قهرمانی شــان دفاع می کنند و جــام قهرمانی ر ا به 

خانه خواهند برد، اتفاقی که در نهایت رخ نداد. 
همین اتفاق باعث شد که نام این مربی ایتالیایی در 
تاریخ این باشگاه ثبت و از محبوبیت خاصی در بین 

هواداران میلان برخوردار شود.
پیولــی در رویــداد خانه BMW که پنجشــنبه 
شب برگزار شــد گفت:» شما می توانید اسطوره های 
بســیاری را روی دیوارهای میلانلــو ببینید و من از 
این که فرصتی پیدا کردم تا به جمع آنها اضافه شوم 

بسیار خوشحال و هیجان زده هستم.«
او درباره راز موفقیتش روی نیمکت روسونری اظهار 
داشــت:» راز موفقیتم این است که از روز اول سعی 
کردم بهترین عملکرد را داشــته باشم و این جسارت 
را داشتم که روز به روز رشد کنم. تنها در این صورت 
اســت که می توانید برای اهداف تصمیم گیری کرد. 

این روند برای تعیین مسیر بسیار ضروری است.«
ســرمربی میلان درباره شرایط تیمش اضافه کرد:» 
من حرفه مربیگری ام را در سال ۱۹۹۹ شروع کردم 
و در حال حاضر بیشتر از هر زمانی روی اولویت هایم 
متمرکز هســتم. رختکن چند فرهنگی بسیار خوب 
اســت، ما باید تفاوت همه را بپذیریم و این گروه را 
با همین تفاوت ها قبول کنیم. بازیکنان با شــناختن 

یکدیگر قوی تر می شوند.«
روسونری سیزدهمین باشگاه تحت هدایت استفانو 
پیولــی بود و او بالاخره موفق شــد بعد از ســال ها 

فعالیت در لیگ ایتالیا، طعم شــیرین فتح اســکودتو 
را بچشد. میلان تحت هدایت این سرمربی باتجربه 
موفق شــد هفته آخر و با کسب برتری پرگل مقابل 
ساسولو عنوان قهرمانی را از آن خود کند. حالا دیروز 
فصل جدید لیگ ایتالیا قرعه کشــی شــد و استفانو 
پیولــی از انگیزه های تیمش برای تکرار درخشــش 

فصل گذشته سخن گفته است.
استفانو پیولی به نشریه گاتزتا دلو اسپورت گفت: 
»این مقطع یک تعطیــلات رویایی برای من بود 
و در واقع بدون شــک بهترین تعطیلی کل دوران 
زندگی ام. من هرگز بیشــتر این هوادار تیم میلان 
نبوده ام. دوســت دارم به هواداران اطمینان دهم 
که به دنبال این نیســتم که فقط به موفقیت های 
خــود فکر کرده و دیگر با خیال راحت اســتراحت 

کنم. 
من برای موفقیت در فصل بعد و فتح اســکودتو، از 
همان نقطه شروع فصل پیش رو مصمم خواهم بود. 
نمی توانم بیش از این برای بازگشت به اردوی میلان 
صبر کنم. می خواهم بازگشــته و از عنوان قهرمانی 
دفاع کنــم؛ خیلی دلم بــرای بازیکنان میلان تنگ 

شده است.

ثروتمندتریــن  فهرســت  فوربــس،  نشــریه 
فوتبالیســت های دنیا را منتشــر کرد. اما پولدارترین 
فوتبالیست کیست؟ رونالدو، مسی یا ستاره ای دیگر؟

لیونل مسی و کریســتیانو رونالدو بیش از یک دهه 
است که حاکمین بلامنازع دنیای فوتبال هستند. دو 
بازیکنی شاغل در دو باشگاه بزرگ اروپایی، پاری سن 
ژرمن و منچستریونایتد. به راحتی می توان حدس زد 
که این دو ابرستاره جزء ثروتمندترین فوتبالیست های 
دنیا هستند. اما ســوال اینجا است که ثروتمندترین 

فوتبالیست دنیا کدام بازیکن است؟
بر اساس اعلام نشریه فوربس، لیونل مسی سال 
گذشته در میان تمامی ورزشــکاران دنیا بیشترین 
درآمد را داشــته اســت. امــا اگر فــارغ از درآمد 
ســال گذشــته، به دنبال پیدا کردن ثروتمندترین 
فوتبالیســت دنیــا باشــیم، در کمــال شــگفتی، 
ایــن عنوان نه به مســی تعلق می گیــرد و نه به 

رونالدو. کریستیانو 
در فهرســت پردرآمدترین ورزشکاران سال گذشته، 
مســی با درآمد ۱۳۰ میلیون دلاری در صدر جدول 
ایســتاده و رتبه دوم در اختیار لبرون جیمز، ســتاره 
بسکتبال آمریکا با ۱2۱ میلیون دلار است. کریستیانو 

رونالدو هــم با درآمد ۱۱۵ میلیــون دلاری در رتبه 
سوم ایســتاد. رتبه چهارم این فهرست هم به نیمار 
تعلق دارد که در سال گذشته ۹۵ میلیون دلار درآمد 

داشت.
اما به سوال اصلی برگردیم: ثروتمندترین فوتبالیست 
دنیا کیســت؟ این عنوان در کمال تعجب به کاپیتان 
تیم ملی برونئی تعلق می گیرد: فائق بولکیا. ثروت او 
البته نه از فوتبال بلکه از خانواده اش نشات می گیرد. 
پــدر او، جفــری بولکیا، پرنس بروئنــی و عمویش 

سلطان این کشور است.

بولکیــا در نوجوانی به آکادمی های ســاوتهمپتون، 
چلسی، و لسترســیتی رفت ولی در نهایت نتوانست 
بــه تیم های لیگ برتری بپیوندد و در ســال 2۰2۰ 
فوتبالش را از ماریتیمــو در پرتغال آغاز کرد. بولکیا 
بعد از یک ســال به تایلند رفت و تــا امروز، در تیم 

چونبوری این کشور بازی می کند.
جالب اینجا اســت کــه رتبــه دوم ثروتمندترین 
فوتبالیســت دنیا هم به چهــره ای غیرمنتظره تعلق 
می گیرد: ماتیو فلامینی، هافبک سابق آرسنال. او هم 
ثروتش را نه مدیون فوتبال بلکه مدیون فعالیت های 
اقتصادی اســت. فلامینی از بنیانگذاران یک شرکت 
بیوشیمیایی اســت که از بزرگترین شرکت های این 

حوزه در دنیا به شمار می رود.
رتبه سوم فهرست در اختیار کریستیانو رونالدو است. 
او علاوه بر درخشش در میادین فوتبال، شم اقتصادی 
خوبی هم دارد و موفق شــده با سرمایه گذاری های 
هوشمندانه ثروت شخصی اش را به رقم ۵۰۰ میلیون 

دلار برساند.
رتبه چهارم ثروتمندترین فوتبالیست های دنیا هم در 
اختیار لیونل مســی است. ثروت او بر اساس گزارش 

نشریه فوربس، به 4۰۰ میلیون دلار بالغ می شود.

مسی و رونالدو با هم اندازه او پول ندارند!از پیوستن به جمع اسطوره های میلان خوشحالم
نشریه فوربس:پیولی:

وراتی یکی از بازیکنان تاثیرگذار و از 
مهره های کلیدی پاری سن ژرمن در 

چند سال اخیر بوده است. 
او که در سال 2۰۱2 از باشگاه پسکارا 
به پاری سن ژرمن ملحق شده بود، این 
تابستان وارد دهمین سال حضورش در 
پاریس شد تا یکی از بازیکنان قدیمی 

این تیم به حساب بیاید.
تیم او به تازگی به رقابت های سری 

A صعود کرده بود و به همین دلیل این بازیکن هرگز فرصت بازی در این لیگ 
را پیدا نکرد. 

وراتی در گفتگو با اسپورت ویک درباره دوران حضورش در پاریس اظهار داشت:» 
من از دهکده ای کوچک به نام آبروتزو در مانوپلو به پاریس رفتم. پاریس شهری 
فوق العاده است و کشور فرانسه امکانات بسیاری در اختیار من گذاشت و شرایط 
خوب زیادی را برایم فراهم کرد.«او با تاکید روی احساس خوبی که از حضور در 
پاریس داشــته گفت:» به همین دلایل است که من به همان اندازه که احساس 
ایتالیایی بودن دارم، احســاس فرانســوی بودن هم دارم. قصد دارم برای گرفتن 
تابعیت فرانســه اقدام کنم چون پسران من در این کشــور به دنیا آمده اند.«این 
بازیکــن ایتالیایی حالا یــک فصل را در کنار جانلوییجی دوناروما ســپری کرده 
که فصل اول دشــواری را در پارک دو پرنس پشت سر گذاشت و شرایط پس از 

شکست ۱-۳ برابر رئال مادرید برایش بسیار سخت شد. 
او بــا دفاع از عملکرد هموطنش در ترکیب پی اس جی اضافه کرد:» فوتبال به 
همین شــکل است. او در جولای مثل یک پادشــاه بود و در ماه مارس سنگ و 
بطری به ســمتش پرتاب شد. دوناروما جوان اســت اما تجربه زیادی دارد. او در 
میلان هم تجربه این شرایط را داشته است اما او آینده باشگاه پی اس جی است 

و ما از این که او در  کنار ماست خوشحال هستیم.«
وراتی در مصاحبه قبلی خود در خصوص لیگ فرانسه گفته بود: »بعضی افراد از 
بیرون فکر می کنند که قهرمانی در لیگ فرانسه همیشه آسان است، همیشه همه 

چی ساده پیش می رود و ما از پیش در همه دیدارها برنده هستیم.«
او با اشــاره به عملکرد خوب ســایر تیم های حاضر در ایــن لیگ اضافه کرد:» 
چنین چیزی صحت ندارد. ما همیشــه باید به ســختی تلاش کنیم تا بتوانیم در 
هر بازی به پیروزی برســیم. اگر شــما نتوانید موفقیت هایی ما در لیگ فرانسه را 
تحســین کرده و ارزش آنها را درک کنید، پس قادر به تحسین هیچ چیز دیگری 

نخواهید بود.«

 وراتی: به دنبال گرفتن 
تابعیت فرانسه هستم

رئال مادرید برای برگزاری تور پیش 
فصل به آمریکا سفر کرده تا در آستانه 
برگزاری لالیگا، اردوی تمرینی خود را 

در این کشور برپا کند.
این مربــی ایتالیایــی، درباره حضور 
ادن هازارد، در پســت شماره ۹ کاذب 
گفت:» ما گزینه های بســیاری برای 
این پســت داریم. بنزما شــماره یک 
اســت اما ما باید درک کنیم که فصل 

عجیبــی در پیش اســت چون جام جهانی در میانه آن برگزار می شــود و ما باید 
گزینه های  متفاوتی را در نظر داشــته باشــیم. ایده من این است که هازارد را در 
این پســت به کار بگیریم. با توجه به کیفیت و ویژگی های او، شاید امتحانش در 

این پست برای ما خوب باشد. این مورد درباره آسنسیو هم صدق می کند.«
او دربــاره عملکرد رئــال مادرید در پنجره نقل و انتقالات اظهار داشــت:» من 
نمی توانم درباره خریدها صحبت کنم اما فکر می کنم بتوانم این را بگویم که همه 
چیز به پایان رســیده است. ما دیگر هیچ بازیکنی نمی خریم و با همین بازیکنان 
ادامــه می دهیم.«آنچلوتی درباره اردوی پیش فصل تیمش اضافه کرد:» ما پیش 
فصل مهمی داریم. دوســت داشــتیم به آمریکا بیاییم. ما همیشه احساس خوبی 
در اینجا داریم. قرار اســت با تیم های قدرتمندی دیدار کنیم. آمه ریکا یکی از آنها 
است.« سرمربی رئال مادرید درباره ال کلاسیکویی که قرار است در لاس وگاس 
برگزار شــود گفت:» بازی با بارسلونا هرگز دوستانه نیست. آنها تیمی هستند که 
ما بیشــترین احترام را برایشان قائل هستیم و تیمی که بیشترین رقابت را با آنها 

داریم. این بازی قرار است بسیار تماشایی و رقابتی باشد.«
او همچنین درباره جذب شــوامنی و رودیگر اظهار داشت:» آنها کیفیت بسیاری 
را به این تیم اضافه خواهند کرد. آنها در پســت خودشان بهترین بازیکنان حاضر 
در بازار نقل و انتقالات بودند. رودیگر مدافع میانی بســیار خوبی است و شوامنی 
هم بســیار جوان و پر از اشتیاق است. او همین حالا هم بازیکن تیم ملی فرانسه 
است. ما از این تور استفاده می کنیم تا آنها بتوانند با دیگر بازیکنان سازگار شوند.«
آنچلوتــی درباره انگیزه تیمش برای فصــل آینده ادامه داد:» ما فصل قبل فاتح 
لالیگا و لیگ قهرمانان شــدیم اما بازیکنان به این اکتفا نمی کنند. پیروزی بسیار 
حــس خوبی به من می دهد، بنابراین ما به دنبال تکرار این لحظات هســتیم. ما 
دوست داریم کاری را که فصل گذشته انجام دادیم در  این فصل تکرار کنیم. جا 
برای پیشــرفت داریم و عملکرد بهتری نسبت به فصل گذشته داریم و از اعتماد 

به نفس و آگاهی بیشتری برخوردار هستیم.«

 آنچلوتی: بازی با 
بارسلونا هیچ وقت دوستانه نیست

رئال مادرید فصل گذشته موفق شد 
در دو رقابــت لالیگا و لیگ قهرمانان 
اروپا قهرمان شود و جام را از آن خود 

کند. 
کورتــوا یکــی از ارکان اصلــی این 
موفقیت هــا خصوصــا در فینال لیگ 
قهرمانان و بازی برابر لیورپول بود که 
اوج نمایش او در چارچوب دروازه این 
تیم را به تصویر کشید و جایزه بهترین 

بازیکن میدان را هم برای او به ارمغان آورد. 
رئــال برای برگزاری تور پیش فصل به آمریکا ســفر کــرده و به زودی باید با 

بارسلونا، کلاب آمه ریکا و یوونتوس دیدار کند. 
این دروازه بان بلژیکی در اولین نشست خبری این فصل پیش از آغاز دیدارهای 
دوستانه رئال مادرید به خبرنگاران گفت:» ما می خواهیم  به قهرمانی ادامه دهیم. 
ما به دنبال پیروزی در ســوپرکاپ یوفا و شروع خوب در لالیگا هستیم. در عین 
حال دوســت داریم قهرمانی در سوپرکاپ اســپانیا و جام جهانی باشگاه ها را هم 
تجربه کنیم. ما در پیش فصل به سختی تلاش می کنیم تا برای بازی با آینتراخت 

فرانکفورت در سوپرکاپ اروپا آماده باشیم.«
او درباره شــرایط خاص این فصل اظهار داشــت:» من امیــدوارم آغاز خوبی با 
رئال مادرید داشــته باشم و پس از آن بتوانم عملکرد خوبی هم با بلژیک در جام 
جهانی ارائه کنم. آدرنالین ناشــی از فتح جام چیزی است که من به دنبال تکرار 
آن هســتم.«کورتوا در پاسخ به سوالی درباره عملکردش در فینال لیگ قهرمانان 
برابر لیورپول اضافه کرد:» این یکی از بهترین عملکردهایم از نظر خودم بود. در 
بازی برابر برزیل در جام جهانی 2۰۱8 هم خیلی خوب بودم، هرچند فکر می کنم 
آن بــازی در یک چهارم نهایی بود. این بار فینــال بود و یک جام را برای ما به 
ارمغان آورد.« دروازه بان رئال مادرید درباره ســه بازی جذاب پیش روی این تیم 
گفت:» این تیم ها قرار اســت در پرســینگ، پیشروی با توپ و دفاع درست ما را 
امتحان کنند. این برای آماده ســازی ما پیش از اولین دیدار رسمی این فصل در 
سوپرکاپ اروپا بسیار مهم و مفید است.« رئال مادرید فصلی به یاماندنی را پشت 
سر گذاشــت و توانست فاتح سوپرکاپ اسپانیا، لالیگا و در نهایت لیگ قهرمانان 
شــود. در ابتدای فصل کسی چنین موفقیتی را برای کهکشانی ها تصور نمی کرد 
ولی در نهایت همه چیز بر وفق مراد تیم تحت هدایت کارلو آنچلوتی شد. در راه 
این موفقیت های بزرگ بدون شــک نقش تیبو کورتوا، گلر بلژیکی انکار نشــدنی 

است. او را هم اکنون بهترین دروزاه بان دنیا می دانند.

 کورتوا: دنبال آدرنالین 
ناشی از فتح جام هستم

لوکاکــو چنــد روز قبل بــا امضای 
قراردادی قرضی از چلســی جدا شد تا 

بار دیگر پیراهن اینتر را به تن کند. 
این انتقال در حالی انجام شد که این 
بازیکن یک ســال قبل و پس از فتح 
جام قهرمانی لیگ ایتالیا، با قراردادی 
هنگفت به ارزش ۱۱۵ میلیون یورو از 
اینتر جدا شــده و راهی استمفوردبریج 

شده بود. 
با این حال، او نتوانســت درخششــی را که در سن ســیرو داشت در این 
تیــم لیگ برتری هــم تکرار کند و حواشــی و جنجال های بســیاری که 
گریبانگیر او شــد باعث شــد که مدیران و کادر فنی چلسی هم به جدایی 

دهند.  رضایت  او 
حالا به نظر می رســد کــه لوکاکو همچنان از دوران حضورش در چلســی دل 
خوشــی ندارد. او در گفتگو با سایت رســمی اینتر اظهار داشت:» رختکن ما مثل 
یک خانواده بزرگ اســت. ما زمان زیــادی را بیرون از زمین کنار هم ســپری 
می کنیم. در زمین هم کنار هســتیم و هیچکــس از دیگری بدگویی نمی کند. ما 

همیشه مثبت هستیم.«
این بازیکن بلژیکی با اشاره به همدلی بازیکنان اینتر اضافه کرد:» هروقت بازی 
بزرگی در پیش باشــد و بازیکنی در آن نقش مهمی را ایفا کند، ســایر بازیکنان 
پیام هایی در اینستاگرام و سایر شبکه های اجتماعی برای او ارسال می کنند. اینتر 

واقعا یک خانواده بزرگ است.«
لوکاکــو با قراردادی قرضی به مدت یــک فصل و به ارزش ۱۰ میلیون یورو به 
اینتر برگشــته و با این که بند خریدی در ایــن قرارداد وجود دارد اما بعید به نظر 

می رسد که او به استمفوردبریج برگردد.
روملو لوکاکو پس از بازگشــت به اینتر گفته بود: »احســاس بسیار خوبی داشته 
و به روزهایی که یک ســال پیش با اینتر ســپری کردم، فکر می کنم. آن روزها 
لحظــات بزرگی برای تیم، هواداران و شــخص من بود. اینتر چیزهای زیادی به 
من داد و حالا امیدوارم که حتی بهتر از قبل بازی کنم. من و اســتیون ژانگ در 
مورد چیزهای زیادی صحبت کردیم و ابتدا بازگشت به اینتر برای من غیرممکن 
به نظر می رســید، اما این کار را انجام دادیم. پس باید از رئیس نیز تشــکر کنم 
که به تلاش خود ادامه داده و معتقد بود که این انتقال امکان پذیر اســت. ما در 
نهایت این کار را انجام دادیم و من بســیار خوشحالم. حضور در اینتر برایم مثل 

بازگشت به خانه است.«

طعنه لوکاکو به چلسی: 
بازیکنان اینتر از هم بد نمی گویند


